
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 17. oktober 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 48
Vil ministeren oplyse hvornår og hvordan Justitsministeriet blev informeret om
problemer vedrørende Henrik Sass Larsens sikkerhedsgodkendelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Inger Støjberg (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Inger.Stojberg@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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